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Notulen: Donateursvergadering  
Datum: 14 december 2020 
Plaats: Hotel Casa, te Amsterdam (uitzending via livestream) 
Aanwezig: Presentielijst  

 
Notulist: Medewerker UMF (Nienke ‘t Lam)  

In het kader van de wet AVG zijn in het verslag de persoonsgegevens van donateurs 
weggelaten 

 
1 Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij geeft aan dat de heer 

Boswinkel (bestuurslid Stichting het Utrechts Monumentenfonds) door 
omstandigheden niet aanwezig kan zijn. Vanwege de huidige omstandigheden wordt de 
jaarlijkse donateursvergadering via een livestream gehouden. De hoop is om voor de 
donateursvergadering van 2021 weer fysiek samen te kunnen komen. 

  
2 Notulen van de donateursvergadering d.d. 9 april 2019 

De notulen worden goedgekeurd en daarmee vastgesteld.   
  
3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting en bespreking bestuursverslag en jaarverslag 2019 
 
Bestuursverslag 
De voorzitter en secretaris geven in het kort weer hoe het UMF ervoor staat. Tevens 
wordt aangegeven dat vragen kunnen worden gesteld via de chat. De vragen worden 
verzameld en zullen tijdens de rondvraag worden beantwoord. De jaarrekening is 
gecontroleerd door een externe accountant en de verkorte versie wordt tijdens de 
vergadering doorgenomen. De uitgebreidere versie is terug te vinden op de website. 
 
Jaarverslag 2019 
De penningmeester loopt het jaarverslag en de balans door, en geeft een korte 
toelichting op de cijfers.  
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Toelichting op jaaroverzicht 2019 (uitgevoerde projecten) 
Tijdens de vergadering worden de aanwezigen (kijkers van de livestream) door de 
directeur meegenomen binnen het jaaroverzicht 2019. 
 
In 2019 zijn er aan het monumentencomplex aan het Hoogt vrij complexe 
asbestsaneringswerkzaamheden uitgevoerd. Ook zijn er in 2019 verschillende 
samenwerkingsovereenkomsten afgesloten met verschillende samenwerkingspartners, 
te weten Jurriëns Midden B.V., Schildersbedrijf Oostveen B.V., om zo  de kwaliteit en 
continuïteit te borgen. Daarnaast zijn er volgens het meerjaren onderhoudsplan 
verschillende werkzaamheden uitgevoerd of voorbereid voor 2020. Naast het 
verbeteren van woningen is ook gewerkt aan verduurzaming van woningen en zijn er 
verschillende onderzoeken uitgevoerd voor panden op het gebied van herbestemming, 
kleurhistorisch en bouwhistorisch onderzoek.  
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Jaarverslagen van de werkgroepen: Historisch Onderzoek, Tuincommissie 
Bruntenhoftuin en Utrechts Documentatiesysteem 
 
Werkroep: Historisch Onderzoek 
In 2019 is er door de Werkgroep: Historisch Onderzoek wegens persoonlijke 
omstandigheden maar één editie uitgebracht van het magazine SteenGoed over de 
panden aan Trans 13 en Twijnstraat 28 . Deze editie kwam uit in augustus. De leden van 
de werkgroep komen wekelijks bij elkaar bij het Utrechts Archief, waar de 
bijeenkomsten niet alleen dienen voor onderzoek maar ook een sociaal aspect 
vervullen. 
 
Werkgroep Tuincommissie Bruntenhoftuin 
Afgelopen jaar was een warm en droog tuinjaar. Er moest veel gesproeid worden in de 
tuin, wat voornamelijk in de avond plaatsvond. De deelname aan de Utrechtse Tuindag 
in 2019 trok zo’n 900 bezoekers en was daarmee een succes. Daarnaast is er veel 
aandacht besteedt aan planten die insecten aantrekken. 
 
Utrechts Documentatiesysteem 
Met de website www.documentatie.org wil de Werkgroep Documentatiesysteem de 
bezoekers de stad Utrecht beter laten begrijpen en daarmee meer laten waarderen. In 
2019 is een belangrijk project het aanklikbaar maken van het Kadastrale Minuutplan uit 
1832, de oudste kadasterkaart. De Werkgroep Documentatiesysteem koppelt 
informatie aan elkaar waardoor met één klik informatie uit diverse bronnen 
beschikbaar is over een pand of bouwwerk. 
 
 
Uitbreiding donateursprofielen 
De voorzitter benadrukt het grote belang van de donateurs voor Stichting het Utrechts 
Monumentenfonds en geeft aan dat het haar donateurs gerichter wil kunnen bedienen 
door beter aan te sluiten op zijn of haar interesses. Hiertoe wordt er gekeken naar het 
vaststellen van verschillende donateursprofielen. Dit zal een onderdeel vormen van de 
nieuwe strategische agenda en zal ook tijdens een volgende donateursvergadering aan 
de orde komen. 

 
Rondvraag 
Donateur vraagt; is er veel minder subsidie beschikbaar gekomen voor Stichting het 
Utrechts Monumentenfonds in 2019 ten opzichte van 2018? 
 
De penningmeester geeft aan; in 2019 zijn er minder subsidies geboekt in de baten en 
lasten dan in 2018. Het verschil wordt met name verklaard omdat de subsidie in 2019 
gebruikt is voor verbeteringen van panden. Als dit gebeurt wordt de subsidie 
geactiveerd en komt dit op de balans en kan het niet worden geboekt via de baten en 
lasten. Er is in 2019 wel iets minder subsidie ontvangen dan in 2018. In 2020 zien we 
echter weer een stijging in het bedrag aan subsidies. 
 
Donateur vraagt; wie vormen het bestuur van de Stichting Fundatie Maria van Pallaes? 
 
De voorzitter reageert als volgt; Stichting Fundatie Maria van Pallaes heeft een College 
van Regenten. De leden hiervan zijn dezelfde personen als de bestuursleden van 
Stichting het Utrechts Monumentenfonds. Voor beide entiteiten zijn er aparte 
bestuursvergaderingen, met verschillende aandachtspunten op de agenda.  

http://www.documentatie.org/
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Donateur vraagt; hoe werkt het met de kwijtgescholden lening van Stichting Maria van 
Pallaes aan het Utrechts Monumentenfonds. Kan dit vanuit besturen met dezelfde 
samenstelling? 
 
Voorzitter reageert; Als een lening wordt kwijtgescholden dan wordt dit omgezet naar 
een gift. De besturen van beide entiteiten bestaan uit dezelfde bestuursleden maar dit 
soort besluiten worden binnen de eigen entiteiten en buitengewoon zorgvuldig 
genomen. Hierbij wordt er onder andere gekeken naar de vermogenspositie en of deze 
voldoende is. Om deze reden is de tweede lening ook een achtergestelde lening.  
 
De vergadering wordt afgesloten met een presentatie door Marieke van Schijndel, 
directeur van Museum Catharijneconvent en een presentatie door Karin Elich, huurder 
van het Utrechts Monumentenfonds, kenner van Catharina van Alexandrië en 
oprichtster van Stichting Catharina Nu. 
 
 

 


